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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2018/19:248 E4 Söderhamn–Gävle

E4 är en viktig väg för hela Sveriges försörjning av både gods och personer. 
Från Hudiksvall till Stockholm är vägen av minst fyrfältsstandard, men 
sträckan Söderhamn–Gävle är olyckligt strypt genom en så kallad två-plus-ett-
väg. Detta ger kraftiga trafikstörningar, inte minst under de olika högtider som 
infaller under året eftersom många då ska resa både norr- och söderöver. 
Blåljuspersonalens viktiga resor och transporter har också sämre förutsättningar 
i och med dagens två-plus-ett-väglösning. 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande fråga till statsrådet Tomas 
Eneroth:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att E4 Söderhamn–Gävle byggs ut 
till fyrfältsväg?

………………………………………

Viktor Wärnick (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-18
Besvaras senast
2019-02-27 kl. 12.00


